
                               

 

 

                                              

                                                  P r o t o k ó ł   nr III/14 

 

nadzwyczajnej s e s j i   Rady    Miasta   Działdowo  

odbytej   w   dniu  15 grudnia   2014 roku   w     sali    konferencyjnej      Urzędu    Miasta,       

w zamku, 

pod przewodnictwem pana Romualda REMISZEWSKIEGO - Przewodniczącego  Rady 

Miasta. 

 

        Sesja trwała w   godz. 10
00 

 - 
 
12

45
. 

 

        Ustawowy skład Rady wynosi 21 osób, w sesji  - zgodnie z załączoną  listą obecności -

uczestniczyło 19  radnych.  

 

Spoza Rady w sesji uczestniczyli :  

Pan Grzegorz MROWIŃSKI - Burmistrz Miasta 

Pan Andrzej WIŚNIEWSKI -  Zastępca Burmistrza Miasta  

Pan Tadeusz MARCHLEWICZ -  Sekretarz Miasta  

Pani Beata SZYDŁOWSKA-ANACZKOWSKA - Skarbnik Miasta  

Pan Marian BRANDT - Wicestarosta Działdowski 

Pan Wiesław SMERECZYŃSKI -  Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Działdowskiego  

Pani Magdalena RZĄP -  Radca prawny Urzędu  

Pan Dariusz MAĆKOWIAK – dyrektor MDK 

Przewodniczący zarządów osiedli  

Przedstawiciele lokalnych mediów   

Kilku mieszkańców miasta 

 

  

Przebieg sesji 

Pkt 1 

        Pan Romuald REMISZEWSKI  - Przewodniczący Rady  otworzył sesję, stwierdził jej 

prawomocność,   powitał uczestników obrad oraz tych wszystkich, którzy oglądają sesję        

za pośrednictwem elektronicznych środków masowego przekazu. 
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Ad pkt 2 

        Zmiany w porządku dziennym sesji :  

 

        Nie było wniosków o zmiany porządku obrad i Rada przystąpiła do  realizacji porządku 

dziennego, w brzmieniu wnioskowanym przez Burmistrza Miasta,  tj. :   

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołów I i II sesji. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach :  

a) powołania składu osobowego i określenia przedmiotu działania Komisji 

Budżetu    i Finansów Rady Miasta Działdowo; 

b)  powołania składu osobowego i określenia przedmiotu działania Komisji 

Gospodarki       i Ochrony Środowiska Rady Miasta Działdowo; 

c) powołania składu osobowego i określenia przedmiotu działania Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miasta Działdowo; 

d) powołania  składu osobowego i określenia przedmiotu działania Komisji 

Spraw Społecznych i Porządku Publicznego Rady Miasta Działdowo. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-

Miasto Działdowo na lata 2014-2021. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy-Miasto Działdowo na rok 

2014. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z końcem 

roku 2014.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Działdowo.  

9. Wolne wnioski i informacje.  

10. Zamknięcie sesji. 

 

 

Ad pkt 3 

 

        Nie było uwag do protokołów I i II sesji i na wniosek Przewodniczącego – Rada           

19 głosami „za”, tj. jednomyślnie Rada przyjęła  I sesji, a w kolejnym głosowaniu  tą samą 

ilością głosów Rada  przyjęła Protokół II  sesji.   
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Ad pkt 4 

 

        4.1.   Podjęcie uchwały  w sprawie  powołania składu osobowego i określenia 

przedmiotu działania   Komisji Budżetu   i Finansów Rady Miasta Działdowo : 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady : 

Zgodnie z  deklaracjami, do składu tej Komisji zgłosili się  państwo  radni : 
 

1) DWÓRZNIK Marek 

2) GAJEWSKI Zenon Marian 

3) KORZENIEWSKA Aleksandra Henryka 

4) ODACHOWSKI Marian Andrzej 

5) PSZENNY Sławomir 

6) REMISZEWSKI Romuald  

7) SĘKOWSKI Czesław Wacław  

 

        Czy państwo radni podtrzymują akces do składu tej Komisji ? – Rozumiem, że tak.  

 

        Czy do projektu uchwały macie państwo wnioski bądź propozycje ? – nie było. 

 

        Po odczytaniu przez   Przewodniczącego projektu uchwały w sprawie powołania składu 

osobowego  i określenia przedmiotu działania   Komisji Budżetu  i Finansów Rady Miasta 

Działdowo  -  Rada 19 głosami „za”, tj. jednomyślnie podjęła  

 

                                       U c h w a ł ę   nr III/3/14  

w powyższej sprawie.  

 

4.2.  Podjęcie  uchwały w sprawie  powołania składu osobowego i określenia 

przedmiotu działania Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska Rady 

Miasta Działdowo  :  

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady : 

 Zgodnie z  deklaracjami, do składu tej Komisji zgłosili się  państwo  radni : 

1) CYBULSKI Jerzy Mieczysław  

2) DEMSKI Piotr Andrzej 

3) KASZUBSKI Bogdan  

4) KOCIELA Zbigniew 

5) ODACHOWSKI Marian Andrzej 

6) ŚWIĄTEK Paweł 

 

Radni podtrzymali akces do składu tej Komisji. Nie było uwag do projektu uchwały     

i po odczytaniu przez Przewodniczącego projektu – Rada  jednomyślnie, tj. 19 głosami      

„za” podjęła  

                                       U c h w a ł ę   nr III/4/14 
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w sprawie powołania składu osobowego i określenia przedmiotu działania 

Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska Rady Miasta Działdowo.  

          

4.3 Podjęcie uchwały w sprawie powołania składu osobowego i określenia  przedmiotu 

działania Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miasta Działdowo :  

 

Pan Romuald REMISZEWSKI  - Przewodniczący Rady :  

Zgodnie z deklaracjami, do składu tej Komisji zgłosili się państwo radni : 

1. DWÓRZNIK Marek 

2. GOŁĘBIEWSKI Leszek Zenon 

3. KASZUBSKI Bogdan  

4. KOCIELA Zbigniew 

5. KONARZEWSKA Elżbieta 

6. ŁUKASZEWSKI Roman Władysław  

7. PIEKARSKI Patryk 

8. PRZYBYSZEWSKI Andrzej 

9. REMISZEWSKI Romuald  

10. SĘKOWSKI Czesław Wacław 

11. ŚLIWA Wojciech Jerzy  

12. ŚWIĄTEK Paweł  

13. TESSAR Andrzej Wojciech 

14. ŻYWICKA Stanisława 

 

        Rozumiem, że wszyscy państwo podtrzymują  nadal tę deklarację?  - Czy ktoś chciałby 

zmienić? - Nie widzę.    

 

        Po czym  podjętą 19 głosami „za”   

 

                                       U c h w a ł ą   Nr III/5/14  

 

Rada  powołała skład osobowy  i określiła   przedmiot działania Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Turystyki.   

 

4.4.  Podjęcie uchwały w sprawie  powołania  składu  osobowego i  określenia   przedmiotu   

działania  Komisji   Spraw Społecznych i Porządku Publicznego Rady Miasta Działdowo : 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI  - Przewodniczący Rady :  

Chęć pracy w tej Komisji zadeklarowali  państwo radni :  

1) CYBULSKI Jerzy Mieczysław  

2) DEMSKI Piotr Andrzej 

3) GAJEWSKI Zenon Marian 

4) GOŁĘBIEWSKI Leszek Zenon 

5) KONARZEWSKA Elżbieta 

6) KORZENIEWSKA Aleksandra Henryka 
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7) ŁUKASZEWSKI Roman Władysław  

8) PIEKARSKI Patryk 

9) PRZYBYSZEWSKI Andrzej 

10) TESSAR Andrzej Wojciech 

11) ŻYWICKA Stanisława 

  

        Wszyscy kandydaci podtrzymali wolę pracy w tej Komisji. Po czym   Rada 19 głosami 

„za”, tj. jednomyślnie podjęła 

 

                                       U c h w a ł ę   Nr III/6/14 

 

którą  powołała  skład osobowy i  określiła  przedmiot działania  Komisji  Spraw Społecznych 

i Porządku Publicznego.  

 

Pan Romuald REMISZEWSKI – Przewodniczący Rady: 

Zrealizowaliśmy punkt 4 w związku z tym,  zgodnie  z informacją zawartą w zawiadomieniu 

o sesji,  zwracam się do Państwa radnych z wnioskiem o godzinną przerwę  w obradach,        

w trakcie której odbędzie się posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów w celu 

ukonstytuowania się Komisji oraz zaopiniowania projektów uchwał ujętych w punktach        

od 5 do 8  porządku sesji. 

        Czy w sprawie przerwy macie Państwo inne wnioski, czy propozycje ? – nie było. 

        Po czym Rada 19 głosami „za”, tj. jednomyślnie przychyliła się  do wniosku 

Przewodniczącego o godzinną przerwę w obradach, przed ogłoszeniem której głos zabrał : 

 

Pan Grzegorz MROWIŃSKI – Burmistrz Miasta : 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! Szanowni mieszkańcy! 

Przed ogłoszeniem przerwy chciałem zakomunikować Państwu dwie ważne decyzje, które 

zostały przeze mnie podjęte.  

Pierwsza decyzja, proszę Państwa, dotyczy mojego zastępcy, zastępcy burmistrza. Chciałbym 

tutaj uciąć wszelkie spekulacje i ogłosić Państwu dzisiaj moją decyzję. Decyzja nie była 

łatwa, ale została podjęta . Otóż, osobą  która będzie mnie wspomagała przez najbliższe lata 

jest pan Andrzej Wiśniewski, który również uczestniczy w dzisiejszych obradach. (oklaski). 

Myślę, że nie muszę Państwu przedstawiać osoby pana zastępcy. Pan Andrzej Wiśniewski 

jest państwu znany. Był przez dwie kadencje wiceburmistrzem w Lidzbarku, jest osobą 

bardzo kompetentną, z dużym doświadczeniem i wyraził zgodę, żeby pomóc mi realizować 

mój i państwa program wyborczy.  

        Druga decyzja dotyczy skarbnika. Znamy wszyscy panią Beatę Szydłowską- 

Anaczkowską jako osobę również bardzo kompetentną, bardzo skrupulatną. Przez osiem lat 
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jako radny, miałem okazję współpracować i nie wyobrażam sobie, że będę współpracował 

z kimś innym. Dlatego podjąłem decyzję, że będziemy przez najbliższe cztery lata ciągnąć 

finanse tego miasta. Dziękuję uprzejmie. (oklaski) 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI – Przewodniczący Rady: 

Pogratulował zastępcy burmistrza i pani skarbnik, po czym ogłosił godzinną przerwę             

w obradach, w trakcie której zwołał posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów.  

 

    Po przerwie 

 

Pan Sławomir PSZENNY – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów: 

Panie Przewodniczący! Szanowna Rado!  

W czasie przerwy, którą zwołał pan Przewodniczący, odbyło się pierwsze posiedzenie 

Komisji Budżetu i Finansów. Komisja ukonstytuowała się.  Przewodniczącym tej Komisji 

zostałem wybrany ja, wiceprzewodniczącym został wybrany pan radny Zenon Gajewski. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie projekty uchwał Rady Miasta w sprawach : 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Działdowo na lata 2014-

2021, 

- zmian w budżecie Gminy-Miasto Działdowo na rok 2014, 

- ustalenie wykazu wydatków niewygasających z końcem roku 2014. 

- ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Działdowo. Uchwała ta została przyjęta  

w następującym wymiarze. Tutaj mam wniosek radnych, którzy zgłaszali                     

te propozycje, zostało zasugerowane, że te kwoty, które dotychczas były uposażeniem 

pana Burmistrza w poprzedniej kadencji 2010-2014 nie powinny ulec żadnej zmianie, 

czyli wynagrodzenie powinno pozostać na tym samym poziomie. W związku z tym 

uchwała ta brzmiała by w sposób następujący: ustala się panu Grzegorzowi 

Mrowińskiemu, Burmistrzowi Miasta Działdowo wynagrodzenie miesięczne,             

w skład którego wchodzi wynagrodzenie zasadnicze w kwocie 5400 złotych, dodatek 

funkcyjny w kwocie 2100 złotych, dodatek specjalny w kwocie wynoszącej 35% 

łącznego wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego, co daje kwotę 2625 

złotych. W tym kształcie ta uchwała została zaopiniowana pozytywnie. Dziękuję 

bardzo.  
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Ad pkt 5 

 

        Pani Beata SZYDŁOWSKA-ANACZKOWSKA – Skarbnik Miasta omówiła 

projektowane zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy-Miasto Działdowo          

na lata 2014-2021 – przekazując m.in., że zmiana podyktowana jest zmianą budżetu roku 

2014.  

 

Pan Sławomir PSZENNY – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przekazał,           

że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji.  

 

W dyskusji :  

 

Radny pan Zbigniew KOCIELA : 

Panie Przewodniczący, materiały poprawione dostaliśmy dosyć późno. Trudno więc,             

by dyskusja była do końca merytoryczna. Dlatego stawiam w wątpliwość tak szybkie, w tak 

krótkim czasie podjęcie uchwały.  

 

Pani Beata SZYDŁOWSKA-ANACZKOWSKA – Skarbnik Miasta: 

Jest problemem to, że przedłożyliśmy państwu kolejną  postać załącznika nr 1, co  powinnam 

wyjaśnić na początku. Otóż,  różnica  pomiędzy przedłożonym projektem a dzisiaj 

otrzymanym dotyczy jednej kwoty subwencji. Jest to 11 761 złotych, które   w piątek 

wpłynęły  na rachunek bankowy gminy. Po przeprowadzonych analizach wiemy, że jest        

to kwota należna naszej gminie z tytułu podziału rezerwy przez ministerstwo.  I aby  była 

zgodność budżetu i wieloletniej prognozy finansowej pan Burmistrz podjął decyzję - za moją 

sugestią - żeby ją jeszcze do tego budżetu wprowadzić.  Obowiązek ustawowy nakazuje 

bowiem,  że podstawowe wielkości wynikające z budżetu i wieloletniej prognozy finansowej 

dotyczące wysokości deficytu, kwoty przychodów i kwoty rozchodów muszą być ze sobą 

zgodne. A wprowadzona dodatkowa subwencja, choć w niewielkiej kwocie, rzutuje               

na dochody, rzutuje również na wynik finansowy i na kwotę rozchodów. Otrzymaliśmy         

te środki i  padła propozycja, żeby je do tego budżetu wprowadzić. Dziękuję bardzo. 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI – Przewodniczący Rady: 

Czy pana radnego satysfakcjonuje ta odpowiedź? 

 

Radny pan Zbigniew KOCIELA : 

Tak. Dziękuję. 

 

        Po czym  19 głosami „za”, tj. jednomyślnie Rada podjęła 
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                                       U c h w a ł ę   nr III/7/14 

 

w sprawie zmiany  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Działdowo  na lata 

2014-2021. 

 

Ad pkt 6 

 

        Pani Beata SZYDŁOWSKA-ANACZKOWSKA - Skarbnik Miasta przedłożyła-  

jednocześnie omawiając - projekt uchwały w sprawie  zmian w budżecie Gminy-Miasto 

Działdowo na rok 2014.  

 

Pan Sławomir PSZENNY – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował,    

że Komisja pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały.  

 

        Nikt nie zgłosił się do dyskusji w tym punkcie. 

 

        Rada podjęta jednomyślnie, tj. 19 głosami „za”  

 

                                       U c h w a ł ą   nr  III/8/14 

 

dokonała zmian w budżecie Gminy-Miasto Działdowo na rok 2014.  

 

Ad pkt 7 

 

        Podjętą 19 głosami „za”, tj. jednomyślnie  

 

                                       U c h w a ł ą   nr III/9/14 

 

Rada ustaliła wykaz wydatków niewygasajacych z końcem roku 2014.  

 

Ad pkt 8 

 

        Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Działdowo : 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI – Przewodniczący Rady :  

Państwo radni otrzymali projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Bardzo proszę  pana 

Sekretarza o omówienie projektu tej uchwały 
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Pan Tadeusz MARCHLEWICZ – Sekretarz Miasta: 

Szanowni Państwo!  

W dniu dzisiejszym otrzymaliście Państwo nieco skorygowany projekt uchwały, jak również 

korektę rachunkową wyliczenia  wynagrodzenia dotychczasowego Burmistrza.  

Proszę zwrócić uwagę na § 1 punkt 4, w którym konkretna wysokość dodatku za wieloletnią 

pracę, potocznie nazywanego stażem, została zmieniona na formułę - według odrębnych 

przepisów. Z czego to się bierze? Dzięki uprzejmości dotychczasowego pracodawcy pana 

Burmistrza, Grzegorza Mrowińskiego pozyskaliśmy jego akta osobowe  i w tej chwili -         

na zasadzie dostosowania naszej pragmatyki do przebiegu jego stażu pracy - trwają ustalenia, 

z opinią prawną włącznie, co do zaliczenia stażu pracy do określonych wartości 

procentowych. Stąd też, żeby nie wstrzymywać zaplanowanego punktu porządku,  

przyjęliśmy taką formułę. Będzie to wielkość na poziomie 17, 18 lub 19 %.  

Natomiast  usterka finansowa wynika z oczywistego podliczenia. 35% z łącznej kwoty 

wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego nijak się ma do kwoty 2730zł -   powinna 

to być kwota 2625 złotych i „stażówka” 20% od 5400 złotych to nie jest kwota 1140 złotych, 

a 1080 złotych, z tego tytułu bardzo serdecznie Państwa przepraszam.   

        W Urzędzie Miasta są trzy kategorie pracowników według podstawy nawiązywania 

stosunku pracy. I tak :  jest to osoba pana Burmistrza, czyli stosunek pracy nawiązany             

z wyboru i  tą kwestią będziemy się zajmować. Druga kategoria to są osoby z powołania -     

do nich należą:   Zastępca Burmistrza i Skarbnik. Natomiast pozostałe osoby       w Urzędzie 

mają status pracowników   z umowy o pracę. Tak się stało z dniem 1 stycznia 2009 roku, tj.    

z chwilą zmiany ustawy o pracownikach samorządów.  

        Po drugie, pan Burmistrz 8 grudnia -  poprzez złożenie ślubowania - objął fizycznie 

swoją funkcję i od tego dnia datują się jego działania. Dlatego też w projekcie uchwały,         

w punkcie drugim mówi się,  że ona wchodzi w życie z dniem podjęcia, z mocą obowiązującą 

od 8 grudnia 2014 roku. Następnie, państwa wiedza powinna być taka, że zgodnie art. 18 ust. 

2 pkt. 2 ustawy o samorządzie gminnym kompetencją rady jest tylko i wyłącznie ustalanie 

wynagrodzenia burmistrza miasta. Następnie kompetentni są przewodniczący rad gmin          

w sensie nawiązania lub rozwiązania stosunku pracy z burmistrzami, wójtami lub 

prezydentami miast. Później jest kwestia tak zwanej reprezentacji pracodawcy, w tym 

wypadku Urzędu Miasta, bo pracodawcą dla Burmistrza Miasta Działdowo jest Urząd Miasta 

Działdowo. Jest powiedziane w ten sposób, że w pozostałych kwestiach, niezwiązanych          

z kształtowaniem wynagrodzenia, niezwiązanych z rozwiązaniem lub wygaśnięciem stosunku 

pracy jest osoba wskazana w odrębnym akcie prawnym. Jest to zarządzenie burmistrza i może 

być to osoba zastępcy burmistrza lub sekretarz. W naszym przypadku była sytuacja tego 

rodzaju, że to moja osoba w kwestiach związanych z urlopowaniem Burmistrza,                       
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z podpisywaniem jego delegacji służbowych i szeregu innych, chociażby prawa               

do nagrody jubileuszowej,  do tak zwanego dodatkowego rocznego wynagrodzenia, czyli 

„trzynastki”. W drugim rzędzie stwarza się pewne zabezpieczenia w sensie absencji 

jakichkolwiek. Jak Państwo wiecie, w życiu różnie się zdarza i  w związku   z tym u nas  

drugą osobą, w przypadku nieobecności sekretarza, był zastępca burmistrza. Mało tego,         

w historii zdarzyła się oto taka sytuacja, że te dwie funkcje były czasowo nieobecne w sposób 

usprawiedliwiony i nawet do trzeciego stopnia stworzyliśmy zabezpieczenie. Była to osoba 

naczelnika Wydziału Organizacyjnego. Podobne rozwiązanie planujemy przyjąć w obecnej 

kadencji. 

        W  uzasadnieniu do projektu uchwały Państwo widzicie, że jest pewien ogranicznik             

w zakresie wielkości łącznego wynagrodzenia. Ten ogranicznik jest w postaci tak zwanej  

kwoty bazowej,  określonej każdorazowo w budżecie państwa, przewidzianej dla 

kierowników jednostek organizacyjnych państwa, i ta kwota bazowa  wynosi 1766 złotych, 

46 groszy i to jest siedmiokrotność tej kwoty. Czyli w sumie wynagrodzenie, wójtów, 

burmistrzów, prezydentów miast w gminach  od 15 do 100 tysięcy mieszkańców nie może 

być wyższe niż  siedmiokrotność tej kwoty bazowej. Proszę    mi wierzyć, ta kwota bazowa 

od wielu lat się nie zmienia, a więc ta wielkość maksymalna również się nie zmienia. 

 Ponadto, Szanowni Państwo, jeśli chodzi o pracowników z wyboru i z powołania,                 

to  kształtowanie ich  wynagrodzeń i zasad należy szukać wprost w dwóch aktach prawnych. 

Pierwszy to jest ustawa o pracownikach samorządowych, drugi -  rozporządzenie                     

o wynagrodzeniu pracowników samorządowych. Natomiast wynagrodzenie pozostałych 

pracowników wynika z regulaminu wynagrodzenia pracowników Urzędu Miasta.  

Stąd też zasady  kształtowania wynagrodzenia  pana Burmistrza wprost wynikają                    

z rozporządzenia płacowego i w przypadku wynagrodzenia zasadniczego są to kwoty 

określone widełkowo. Jak   Państwo zauważyliście minimum  4,5 tysiąca, maksymalnie         

6 tysięcy. Natomiast dodatek funkcyjny, jest to kwota jedna 2 tysiące złotych, co oznacza,     

że nie ma wielkości minimalnej, jest to wielkość maksymalna. Ponadto Burmistrzowi, 

obligatoryjnie należy się dodatek specjalny w wysokości wynoszącej 20%, nie więcej niż 

40% łącznego wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego.  Jak Państwo słyszeliście 

opinię Komisji Budżetu i Finansów była to propozycja 35%, która daje kwotę   2 625 złotych. 

I oczywiście obligatoryjnie czwarty składnik, czyli tak zwana „stażówka” w wielkości          

po przepracowaniu 5 lat  - 5% i  przyrost każdego następnego roku    po przepracowaniu - 1% 

aż do 20 lat pracy. Tyle w gwoli wyjaśnienia. Dziękuję.  
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Pan Sławomir PSZENNY – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów: 

Uchwała w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Działdowo została 

zaopiniowana pozytywnie, przy 2 głosach „wstrzymujących się”, z kwotami,  które 

wymieniłem poprzednio. 

 

W dyskusji :  

 

Pani Elżbieta KONARZEWSKA – Wiceprzewodnicząca Rady: 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Nawiązując do wypowiedzi obszernej pana Sekretarza oraz nawiązując do informacji, którą 

przedstawił nam pan Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów  - pragnę Państwa 

poinformować, że wynagrodzenie Burmistrza Bronisława Mazurkiewicza, o którym mowa     

w uzasadnieniu do projektu uchwały,  zostało ustalone w grudniu 2010 roku i nie było 

zmieniane przez kolejne cztery lata. Ponieważ Gminy-Miasto Działdowo obecnie nie stać     

na podwyżkę uważam, że pan Burmistrz Grzegorz Mrowiński powinien otrzymać 

wynagrodzenie na tym samym poziomie, jak Burmistrz, który odszedł, pan Bronisław 

Mazurkiewicz. Dlatego proponuję Państwu wynagrodzenie zasadnicze w kwocie 5400 

złotych, dodatek funkcyjny w kwocie 2100 złotych, dodatek specjalny w kwocie wynoszącej 

35% łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego, który stanowi sumę 2625 

złotych. Bardzo proszę o akceptację tych proponowanych sum. Dziękuję bardzo.  

 

Pan Romuald REMISZEWSKI – Przewodniczący Rady: 

Czyli to jest Pani wniosek, tak? 

 

Pani Elżbieta KONARZEWSKA – Wiceprzewodnicząca Rady: 

Tak. To   jest mój wniosek.  

 

Pan Romuald REMISZEWSKI – Przewodniczący Rady: 

Dziękuję. Czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? 

 

Pan Sławomir PSZENNY – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów: 

Ten wniosek dokładnie się wpisuje w to, co pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu          

i Finansów. 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI – Przewodniczący Rady: 

Czyli rozumiem, że głosujemy wniosek Pani, który jest w tym momencie zbieżny... Bardzo 

proszę pana Sekretarza.  
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Pan Tadeusz MARCHLEWICZ – Sekretarz Miasta: 

Szanowni Państwo! W każdej dyskusji poszukuje się nie wielokrotnych głosów w jakiejś 

sprawie, tylko się poszukuje głosu tak zwanego za lub przeciw. Skoro jest tylko jeden głos 

„za”, de facto wieńczy to dyskusję i można poddać pod głosowanie. Dziękuję uprzejmie.  

 

Radny pan Marian ODACHOWSKI : 

Mam taką wątpliwość i proszę o opinię pana sekretarza ewentualnie panią mecenas : czy  

poszczególne składniki wynagrodzenia nie powinny być cząstkowo głosowane?   

 

        Pan Marchlewicz i pani Rząp nie widzieli przeszkód w  łącznym przegłosowaniu 

składników wynagrodzenia Burmistrza w sytuacji, gdy  nie ma wniosku o głosowanie nad 

każdym składnikiem wynagrodzenia oddzielnie.   

  

Pan Romuald REMISZEWSKI – Przewodniczący Rady: 

Panie radny, czy ta odpowiedź jest dla Pana satysfakcjonująca? 

 

Radny pan Marian ODACHOWSKI: 

Ja nie stawiam takiego wniosku. Dziękuję.  

 

        Po czym podjętą 16 głosami „za”, przy 3 głosach „wstrzymujących się” 

 

                                       U c h w a ł ą   nr III/10/14  

 

Rada ustaliła  Panu Grzegorzowi Mrowińskiemu – Burmistrzowi Miasta Działdowo 

wynagrodzenie miesięczne,  w skład którego wchodzi: 

 

1) wynagrodzenie zasadnicze w kwocie: 5 400 zł, 

 

2) dodatek funkcyjny w kwocie:  2.100 zł, 

 

3) dodatek specjalny w kwocie wynoszącej  35% 

łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego: 2.625 zł, 

 

4) dodatek za wieloletnią pracę według odrębnych przepisów. 
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Ad pkt 9 

 

        Wolne wnioski i informacje :  

 

Radny pan Sławomir PSZENNY: 

Panie Przewodniczący! Szanowna Rado!  

Okres Bożego Narodzenie  sprawił, że kilka ważnych wydarzeń z tym związanych się dzieje. 

Pierwsze to, na wniosek państwa radnych, została przygotowana Szlachetna Paczka.  

Dziękuję radnemu panu Pawłowi Świątkowi, że tym tematem się zajął i w  poprzedni 

weekend już ta paczka została dostarczona do... (głosy z sali: paczka nie została dostarczona). 

Jeszcze nie? No to w najbliższym czasie będzie dostarczona do tej rodziny. 

 A drugą sprawą jest  spotkanie wigilijne na zamku, które odbędzie się w najbliższym czasie.  

W związku   z tym proszę, żeby po sesji państwo radni zostali. Jest również  Dyrektor 

Miejskiego Domu Kultury,  pan Dariusz Maćkowiak - chcielibyśmy omówić pozostałe 

szczegóły, które nie zostały ustalone i doprecyzować scenariusz tej imprezy. Ponieważ  

głównymi organizatorami są radni miasta Działdowo  przy współpracy pana Burmistrza           

i innych podmiotów, w tym organizacji pozarządowych. Dziękuję bardzo.  

 

Radny pan Andrzej TESSAR: 

Panie Przewodniczący! Szanowna Rado! 

Korzystając z punktu wolne wnioski i informacje chcę złożyć oświadczenie. Otóż, powoli 

dobiega końca kształtowanie się struktury organizacyjnej Rady. Dobry to zatem jest czas        

i moment, aby określić w niej swoje miejsce i rolę. Chcę zatem zakomunikować Państwu, 

Szanownej Radzie o swojej niezależności w jej strukturach i działaniach. W pracach Rady 

będę chciał się skupić  na działaniach na rzecz miasta i społeczności lokalnej, na potrzebach    

i oczekiwaniach osiedla, które reprezentuję z woli wyborców. Oczywiście wszystko w ramach 

realnych możliwości ich realizacji. Będę wspierał wszelkie inicjatywy i zamierzenia, które     

w moim poczuciu będą dobrze służyły miastu i społeczeństwu. Natomiast złe -  nie. Odcinam 

się od wszelkich działań politycznych, które naruszałaby moją niezależność. Jeśli ktoś             

z państwa radnych jest podobnego zdania i stoi na podobnym stanowisku wobec 

przedstawionych spraw - zapraszam do współpracy. Oczywiście bez żadnych zobowiązań       

i bez zbędnych formalności. Na koniec życzę nam wszystkim, abyśmy dobrze spełnili swoją 

rolę i dobrze wykonali zadania dla dobra całej naszej społeczności. Dziękuję.  
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Radny pan Zbigniew KOCIELA: 

Panie Przewodniczący! Koleżanki i koledzy radni! 

Chciałbym wrócić do mojej propozycji ustawienia stołów na sali obrad. Do tej propozycji 

chciałbym dołączyć, abyśmy w najbliższym czasie również pomyśleli o cyfryzacji naszych 

spotkań. Może docelowo to się stanie w jakimś odległym czasie i te kartki papieru, które 

dzisiaj mamy -  pomału znikną, a monitory będą nam służyły, jako element naszej pracy. 

Panie Przewodniczący, myślę że to należałoby wdrążyć wraz z  przemeblowaniem stołów,      

o którym mówiłem, abyśmy w końcu patrzyli sobie w oczy, nie na plecy i widzieli, jak 

wszyscy glosują. Dziękuję.  

 

Pan Grzegorz MROWIŃSKI – Burmistrz Miasta: 

Rozważaliśmy możliwość przemeblowania i zmianę ustawienia stołów i jest problem natury 

technicznej takiej, że pod ustawienie  stołów są przygotowane kamery, które zapisują obraz    

z obrad Rady Miejskiej. To jest jeszcze może najmniejszy problem. Większym problemem 

jest to, że gdybyśmy zmienili ustawienie  - musielibyśmy zrezygnować  z trzech, jeśli nie        

z czterech rzędów krzeseł przewidzianych dla publiczności. Myślę, że to byłaby   największa 

strata, ponieważ w ten sposób ograniczylibyśmy ustawowy dostęp mieszkańców miasta 

Działdowa do uczestniczenia w obradach Rady Miejskiej. Na dzień dzisiejszy dalej 

rozważamy taką możliwość, ale sądzę, że  trzeba będzie odłożyć to w czasie.     

        Jeśli natomiast chodzi o zinformatyzowanie, czy wprowadzenie cyfryzacji obrad Rady, 

to możemy się zastanowić nad tym,  po warunkiem, że nie będzie to niosło dodatkowych 

kosztów dla budżetu miasta. Jeżeli państwo dysponują laptopami  - możemy zastanowić się 

nad możliwością przesyłania przynajmniej części z Państwa dokumentów w postaci plików 

cyfrowych. Dziękuję bardzo.  

 

Radny pan Marek DWÓRZNIK: 

Na dzisiejszej sesji powołaliśmy składy osobowe czterech komisji, nie powołaliśmy 

natomiast składu osobowego Komisji Rewizyjnej. Czy można  poznać powody ?   

 

Pan Grzegorz MROWIŃSKI – Burmistrz Miasta: 

Statutowy zapis mówi o co najmniej  siedmioosobowym składzie Komisji Rewizyjnej,            

a  ponieważ  tylko  pięciu radnych wyraziło chęć pracy w tej Komisji -  na dzień dzisiejszy 

nie ma możliwości jej powołania, ale też nie ma takiej potrzeby. Wrócimy do tego na sesji    

30 grudnia bądź  na którejś z kolejnych sesji. Zapraszam - szczególnie radnych opozycyjnych 

-  do pracy w Komisji Rewizyjnej. Tym bardziej, że deklarowali Państwo chęć patrzenia       

na ręce. Myślę, że  samo patrzenie to za mało. Trzeba ciężko pracować i kontrolować. 

Dziękuję.  
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Radny pan Zbigniew KOCIELA: 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo radni! 

Wracając do ostatniej sesji Rady Miasta, w której  - moim i nie tylko moim zdaniem -  jeden  

z radnych nadużył swoich kompetencji. Konkretnie chodzi o radnego Zenona Gajewskiego, 

który swoim wystąpieniem przekroczył granice – tak, jak wspominałem - swoich 

kompetencji. Wprawił w osłupienie nie tylko mnie, ale większość obecnych na sali, a przede 

wszystkim duchownych, którzy co prawa po cichu, ale zareagowali na zaistniałą sytuację. 

Mam nadzieję, że więcej podobnych scen nie będziemy doświadczali w Urzędzie Miasta.       

A panu Gajewskiemu przypominam,  że na  ścianie wisi krzyż. Każdy  z nas podczas 

ślubowania miał okazje wyrazić swój stosunek do wiary. Jednak Urząd Miasta pozostaje 

jednostką świecką  i mam nadzieję, że pan radny  o tym będzie  pamiętał. Dziękuję.  

 

Radny pan Zenon GAJEWSKI: 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Nie zamierzam dyskutować w tej sprawie. Powiem tylko jedno : jeżeli ktokolwiek   z Państwa  

- w wyniku tej modlitwy i tego mojego zachowania -  poniósł szwank na zdrowiu, czy           

na honorze, proszę skierować sprawę do sądu. Dziękuję bardzo.  

 

Radny pan Paweł ŚWIĄTEK: 

Panie Przewodniczący! Szanowna Rado! 

Udało nam się zebrać pieniądze. Kolega Sławek powiedział, że paczka została już 

dostarczona. Jednak nie została dostarczona, ponieważ miałem za mało pieniędzy. Dziś        

pieniądze zostały zebrane i dziś odbędą się zakupy. Jutro, pojutrze skompletujemy paczkę         

i dostarczymy ją do potrzebującej rodziny. Dziękuję.  

 

Radny pan Roman ŁUKASZEWSKI : 

Szanowna Rado! Panie Przewodniczący!  

Czy wypowiedź pana Zenka Gajewskiego odnośnie sądu należy rozumieć,  że on dalej będzie 

się tu modlił i będziemy go do sądu skarżyć?  Uważam  -tak, jak powiedział kolega -  że to 

nie jest miejsce. Owszem, ja znam jedno miejsce, na przykład Liceum Katolickie w Mławie, 

gdzie w statucie jest wpisana modlitwa i tam się modlą,  ale  tu w statucie nie widziałem, żeby 

była modlitwa. Dziękuję. 

 

Radny pan Zenon GAJEWSKI: 

Jak już mówiłem, nie zamierzam dyskutować na ten temat. Swoje zdanie już wyraziłem          

i nadal podtrzymuję to, co powiedziałem. Jeśli się ktoś poczuł urażony na honorze lub poniósł 

szwank na  zdrowiu -   wszyscy  znamy  drogi  prawne  w  tym  kierunku.     Natomiast   moje  
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zachowanie tak,  jak  zachowanie innych radnych,  czy decyzje i działania  - zawsze podlegają 

ocenie innych osób i ja się z taką oceną godzę. To wszystko. Dziękuję.  

 

Pan Grzegorz MROWIŃSKI – Burmistrz Miasta: 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! Szanowni Państwo! 

Przypuszczam, że jest to ostania sesja przed Świętami Bożego Narodzenia, w związku             

z powyższym życzę Państwu zdrowych, pogodnych Świąt Bożego Narodzenia. Spędzonych 

w rodzinnym gronie, w ciepłym gronie. Życzę, żeby  Państwa praca owocowała sukcesami. 

Szczególnie -  mam tutaj na myśli  pracę na rzecz mieszkańców naszego miasta. Myślę,         

że wspólnie w tej kadencji osiągniemy tyle, że nie będziemy musieli się wstydzić                    

i zostaniemy wszyscy pozytywnie zweryfikowani - czego Państwu życzę   z całego serca. 

Dziękuję.  

 

Pan Romuald REMISZEWSKI – Przewodniczący Rady: 

- informuję Państwa radnych i mieszkańców miasta, że Przewodniczący Rady będzie pełnił 

dyżury w czwartki od godziny 15:00 do godziny 17:00 w Biurze Rady.  Jeżeli zajdzie taka 

potrzeba to i dla państwa radnych i dla mieszkańców Działdowa będę dostępny w innych 

dniach i terminach, po wcześniejszym telefonicznym uzgodnieniu. Natomiast koleżanka         

i kolega wiceprzewodniczący będą pełnić dyżury w piątek  od 12:30 do  14:30- też w Biurze 

Rady.  

- następna sesja planowana jest na 30 grudnia. Natomiast jeszcze w grudniu zwołam pierwsze 

posiedzenia komisji stałych, aby   komisje mogły się ukonstytuować i w niektórych 

przypadkach przystąpić do merytorycznej pracy. Proponuję, aby  posiedzenie Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki odbyło się 22 grudnia o godzinie 10'00, Komisji 

Gospodarki i Ochrony Środowiska 22 grudnia - godzina 11: 30, Komisji Spraw Społecznych   

i Porządku Publicznego 22 grudnia o godzinie 13'00. W trakcie przerwy zaproponowałem też  

termin drugiego posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów  

- proszę państwa, Paweł Krotowski studiujący w Uniwersytecie Warmińsko-Mazurskim,      

na kierunku zarządzanie zwrócił się do mnie z prośbą o umożliwienie przeprowadzenia 

ankiety wśród reprezentantów Rady Miasta. Państwo otrzymali taką ankietę. Myślę,               

że pomożemy naszemu studentowi, który chciałby dowiedzieć się od Państwa pewnych spraw 

związanych z zarządzaniem. Tych państwa, którzy zechcą wypełnić tę ankietę, proszę             

o   złożenie jej w biurze Rady do końca tego tygodnia. Z góry dziękuję. 

 - Proszę państwa życzenia na ręce Przewodniczącego Rady, a także poprzez mnie, na ręce 

Państwa nadesłali  : Pani Elżbieta Leżuchowska – Dyrektor SPZOZ w Działdowie, Zarząd 

Koła na Rzecz Osób z Upośledzeniem Umysłowym w Działdowie z wychowankami oraz 

kadrą Niepublicznej Szkoły Przysposabiającej do pracy Ośrodka Rehabilitacyjno- 
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Edukacyjnego, Edukacyjno-Wychowawczego i Warsztatów Terapii Zajęciowej oraz Dyrektor 

Działdowskiego Centrum Caritas wraz z pracownikami i podopiecznymi, 

- Szanowni Państwo! W sobotę, 13 grudnia minęła  33. rocznica wprowadzenia stanu 

wojennego w Polsce. W akcie pamięci proponuję uczcić minutą ciszy wydarzenia sprzed      

33 lat i ofiary stanu wojennego, które oddały życie za wolą i demokratyczną Ojczyznę. 

        Uczestnicy sesji uczcili chwilą ciszy pamięć ofiar stanu wojennego.  

- Szanowni Państwo! Ponieważ jest to ostatnia sesja przed Świętami Bożego Narodzenia       

w imieniu prezydium składam Państwu radnym i mieszkańcom Działdowa najlepsze życzenie 

świąteczne. Przed nami najpiękniejsze i najbardziej radosne Święta, z głęboko zakorzenioną 

w naszej Ojczyźnie -  bogatą tradycją. Zbliżające się Święta Bożego Narodzenia                     

są niezwykłym czasem, skłaniającym każdego z nas do pojednania, pokoju   i życzliwości. 

Życzymy, by atmosfera tych szczególnych Świąt wzmocniła w nas więzy rodzinne                  

i przyjacielskie. Życzymy ciepłych, pełnych zgody, miłości Wigilii w działdowskich domach. 

Z każdym z Państwa łamiemy się na znak pokoju i jedności świątecznym, polskim opłatkiem. 

Niech zrozumienie i świąteczna współpraca buduje naszą, działdowską ojczyznę; staje się 

źródłem trwałości, pokoju ducha i optymizmu. Szanowni Państwo radni, opłatek wigilijny jest 

symbolem pojednania i przebaczenia, znakiem przyjaźni i miłości. Dzielenie się nim wyraża 

chęć bycia razem, bo przecież ludzie skłóceni zasiadają do wspólnego stołu. Proponuję, żeby 

po zamknięciu sesji podzielić się wspólnie opłatkiem i złożyć sobie wzajemnie życzenia. 

Jeszcze raz życzę wszystkiego najlepszego na Święta Bożego Narodzenia.  

                  

Ad pkt 10 

 

        Pan  Romuald REMISZEWSKI – Przewodniczący Rady :  

        Zamykam  III sesję Rady Miasta Działdowo.  

         

               

 Protokołowała                                                                         Przewodniczący Rady 

G.Nadratowska                                                                        Romuald Remiszewski 

 

 

 


